

- "حامل البطاقة الرئيسي": " يقصد به الشخص الذي تم فتح حساب البطاقة الائتمانية باسمه.
- " حامل البطاقة الثُنوي " المسمى من قبل حامل البطاقة الرئيسي والذي تكون معاملات البطاقة التي يحملها قابلة للخصم من حساب بطاقة حامل البطاقة الرئيسي.
 - "حامل البطاقة" يقصد به حامل البطاقة الرئيسي و/أو الثانوي
 - البنك " يقصد به بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب.
 - "البطاقة" يقصد بها البطاقة الائتمانية التَّى تصدر من البنك إلى حامل البطاقة.
- "حساب البطاقة" يقُصد به الحساب الذي يفَّتحه حامل البطاقة الرئيسي باسمه لدى البنك بموجب هذه الشروط والأحكام. " حد الائتمان" يقصد به رصيد الدين الله قصص المُسموح به يُموجِبُ حساب البطاقة حسُب ما يقرره البنكُ ويبلغ ٰبه حامل البطاقة الرئيسي من وقت لتخر.
 - "كشف حساب البطاقة" يقصد به كشف الحساب الشهري لمعاملات البطاقة المستحقة عن الفترة السابقة.
- "معاملة البطاقة" يقصد بها شراء البضائع أو الحصول على الخدمات أو السحوبات النقدية عن طريق استعمال البطاقة. "السحوبات النقدية" يقصّد بها أي سحبّ نقدي يدفع عن طريق التسليم اليدوي أو عن طريق جَهاز الصراف الآلبي فس حدود مبلغ الالثمان المحدد من قبل البنك.

 - "الرقَّم السري" يقصد به رقم التعريف الشخصي الصادر من قبل البنك إلى حامل البطاقة. 'فترة الصلاحية" يقصد بها الفترة التي تكون فيها البطاقة صالحة للاستخدام حسب الفترة المحددة من قبل البنك.
 - إلى السلام ا
 - يجوز لحامل البطاقة الذي يظهر اسمه على وجه البطاقة استعمال البطاقة ويلتزم حامل البطاقة بما يلي: التوقيع على البطاقة فور استلامها.
- استعمال البطاقة في أطار حد الالتمان المحدد من قبل البنك من وقت لآخر، وتكون أية زيادة عن حد الائتمان قابلة للسداد فوزا بالكامل إلى البنك بالإضافة إلى رسم الحد الزائد حسب المنصوص عليه في البند رقم (5) ادناه.
 - الامتناع عن الإفصاح عن رقم البطاقة إلى أي شخص غير مصرح له. الامتناع عن استعمال البطاقة لإجراء أية معامَّلات غير مشروعة تحسب التعريف المنصوص عليه بموجب:
- أ) أنظمة فيزًا وماستركارد الدولية (ب)السلطات الدولية، (ع)قوانين مملكة البدرين أو (د)أحكام الشريعة الإسلامية دسب المعايير الشرعية الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (الأيوفيي) وبما تفسره هيئة المعاييــرُ الشَّــرعيةُ الصَّــا، الرقابة الشرعية بالبنك.
- عدم استعمال البطاقة بعد انتهاء فترة الصلاحية المذكورة أو بعد إشعاره/إشعارها بإلغاء أو سحب البطاقة من قبل البنك أو أي شخص يتصرف بالنيابة عن البنك.
- 5- حماية البطاقة والرقم السرى يجب على حامل البطاقة بذل كل العناية الممكنة لتأمين سلامة البطاقة والقيام بحماية الرقم السري وعدم الافضاء عنه إلى اي شخص. كما يجب على حامل البطاقة عد الإفصاح عن رقم البطاقة إلى الغير إلا فيما يتعلق بمعاملة البطاقة أو عند البلية عن مقدالة الععاب أو سرقياً
- ب التحريج على التحريج التحريج التحريج التحريج التحريج التحريج التحريج التحريج معروفًا للتي شخص غير مصرح إذا فقدت البطاقة أو سرقت أو تألفت أو اذا توافر سبياً للشك بأن الرقم السري قد أصبح معروفًا للتي شخص غير مصرح التصابل على مائف رقم 1999:15 (سناعة 24) أو عن طريق البريد الان من... 240: المنامة مملكة البدرين. يكون البنك مسؤولاً عن العمليات المطبقة على البطاقة من تاريخ اشعار الزبون للبنك بضياع/تلف/سرقة البطاقة . حساب البطاقة

- 4- حساب البطاقة يفتح البنك حساب بطاقة لـكل حامل بطاقة رئيسـي وتقيد فيه مبالـغ دميـع البضائـع والخدمـات ("المشـتريات") وأي سحوبات نقدية يتم الحصول عليها عن طريق استعمال البطاقة وأية خسارة يتكبدها البنك تنشأ من استعمال البطاقة.
- إذا رغيب المحل التنجازي في حريجي مصحص سبعتسه ويعه بسورة ينجيعة سبعت نست من استعمال البطاقة. إذا رغيب المحل التنجازي في من إطار إجراء معاملة البطاقة من قبل جامل البطاقة في الجنسوب واعم توقيض من البنك. يخفض مبلغ هذه المعاملة مبلغ حد الانتمان المتوقع في حساب البطاقة. يحول مبلغ أية معاملة بالبطاقة يعملة بخلاف تعامل عند المبالغة التي عملة عساب البطاقة الصطبية باسعار الصرف السائدة (حسب المحدد من قبل فيزا وماستزكادر العالمية) في تاريخ فيد هذه المبالغ على حساب البطاقة.
- صحبهي على ورح عد عدة المستخدم على سلاس المجوال عن أي خلاف قد ينشأ بين أي تاجر وبين دامل البطاقة بخصوص معاملة لن يكون النتك مسؤولاً بأية خال من الأحوال عن أي خلاف قد ينشأ بين أي تاجر وبين دامل البطاقة وجهاز ميراف البطاقة مثل الدفع، ولن يكون النتك مسؤولاً عن رفض التعامل بالبطاقة من قبل أي ننك، أو محل تجاري، أو جهاز ميراف البطاقة، قان البنك يقوم بإيداع هذه القيمة في حساب البطاقة عند استلامها.
- يقوم البنك بإيداع مبلغ المعامّلة التي تتم عنّ طريق البطاقة في حساب البطاقة، فقط في حالة استلام البنك تأكيدًا تقبولًا وفق تقديره المطلق بإعادة المبلغ.
- . _______________ المصدور المسلم. ضي حالم تعرب عرامل البطاقة مطالبة ضد الغير بشأن معاملة البطاقة، فإن هذه المطالبة لـن تخضع للتنازع الداخلي للدفاع أو المطالبة المتقابلة ضد البيك.
- 1. يجوز لُحامل البطاقـة التنازل عن حقوقـه الناشـئة عـن البطاقـة لأي طـرف ثالـث، ولـن يكـون البنـك مسـؤولًا عـن رفـض لتعامل بالبطاقة من قبل أي طرف ثالث.
- بدفع حامل البطاقة الرئيسيّ فورا أية مستحقات وأية متأخرات سابقة ومبلغ أية معاملة يتم إنجازها بالبطاقة بطريقة معالفة لهذه الشروط والأحكام.
- بخول دامل البطاقة البنك تُخويلاً غير قابل للرجوع عنه بأن يخصم من أي حساب آخر من حساباته لديه لاسترداد أيـة بتأخرات و/أو أي جزاءات قد يفرضها البنك عن أية معاملة تجرى بالبطاقة بطريقة مخالفة لهذه الشروط واللحكام.
- مع مراعاة القيّود المفروضة بموجب القانون، تكون جميع المبالغ المستعقة بموجب هذه الشُروط واللَّحكام مستعقة الدُّمغ ومَّار بالكامل فمن حالة اشهار إفلاس على الطاقة الرئيسي أو عند وفاته أو بمحض تقدير البنك المطلق فمن حالة حدوث أية خالفة لمدراً فلشروط والحدام من قبل حاصل الطاقة. فمن حالة وفاة أو إشهار إفلاس حامل البطاقة الرئيسي، تظل التزامات حامل البطاقة سارية المفعول والنفاذ بالكامل حتى الوقاء بها.
 - لا تعتبر أية مدفوعات مقبولة من قبل البنك إلا إذا تم سدادها على العنوان الذي يحدده البنك أو يبلغ به حامل البطاقة.
- تستخدُم هـذه المدفوعاتُ مـن قبل ّالبنك فـن الدتى : (1) لسـداد المبالغ المتأخرة وأبة رسـوم أخرى (2 لسـداد جميع السحوبات النقدية المبينة فى كشوفات الدساب الأخيرة وكشوفات الدساب السابقة (3 لسـداد جميع المشتربات المبينة في شرفعات الحسابات السابقة (4) سسداد بميع المشتربات المبينة في كلفت الدساب الأخير (5) لسـداد أية سحوبات نقدية تم إجراؤها وقيدها على حساب البطاقة ولكنها لم تظهر في أي كشف حساب.
- يعلم الزبون أن ثمة مروفات قد تحدث بين المبالغ الوارة في مواتيد المشتريات والمبالغ الواردة في كشف الدساب بسيب التقريب بين كسور القلوس من ثلاثة أزمام إلى رفقين أو أي سبب أقر بحسب شروط واحكام شركة فيزا العالمية وشرقة ماستركار الدولية، ويقر الزبون الجاعة الليك في أي همسؤولية متقلة بذلك.

5- الرسوم المصاريف

بلاتينيوم

. بلاك و س

يلتزم حامل البطاقة بدفع رسم شهري ثابت لاستخدام البطاقة حسب البيان أدناه، وللبنك وحده الجق في التنازل عن رسوم التحمات كلنا أو رنزان وتلك من صرف التزام احمل الطاقة بدفع المبالغ المنبقية فين دمته كليًا أو جزئيًا مني أو قبل تاريخ استخفاها المحد ب25 يومًا عبيرًا من تاريخ كشف الحساب.

1. رسوم استخدام البطاقة 1,080 دينار بحريني سنويًا | 90 دينار بحريني شهريًا الخميية 2,040 دينار بحريني سنويًا | 170 دينار بحريني شهريًا التيتانيوم

3,060 دينار بحرينيّ سنويًا | 255 دينار بحرينيّ شهريًا 6,000 دينار بحريني سنويًا | 500 دينار بحريني شهريًا 14,500 دينار بحريني سنويًا | 1,200 دينار بحريني شهريًا

أنفينيت 🍨 🕺 تـم تحديـد السـقف الأعلـــى للبطاقـات حسّــب نـوع البطاقـة، والخدمـات والميزات الممنوحـة لحامـل البطاقـة، وذلـك علـــى النحــ

نوع البطاقة	السقف الأعلى
ذهبية/كلاسيكية	5,000
تيتانيوم	10,000
بلاتينيوم	15,000
بلاك و سغنشر	30,000
أنفينيت	75,000

- بيين كشف حساًب البطاقة المبلغ الإجمالات لمعاملات البطاقة خلال الأشهر بما في ذلك الرسوم وتخصم من حـد الالتمان المتوفر.
 - يلتزم حامل البطاقة بسداد نسبة 5% كحد أدنى من المبلغ المستحق بشرط ألا يقل المبلغ عن 10 دنانير بحرينية.

شروط وأحكام بطاقات الائتمان

- يحتفظ البنك بالحق المطلق فـــى تعديل رسوم خدمات البطاقة والنسية الملوية أو الرسوم الثابتة الأخرى وذلك حسب تقديره وأخطأ حامل للبطاقة بموجب إشعار كتابي يقدم من قبل البنك إلى حامل البطاقة أو بموجب إشعار يعلق فـــى مزع إلينك المقتوح فيه حساب البطاقة
 - . ىب رسم ثابت قدره 5 دنانير إذا تجاوز حامل البطاقة حد الائتمان المسموح به.
- يلتزم دامل ألبطاقة بدفع مبلغ قدره 5 ديناًر بحريني (تصرف في أوجه البر والذير) على حساب البطاقة إذا لـم يستلم البنك مبلغ الحد الأدني المستدق في تاريخ الاستحقاق أو قبله.

6. حامل البطاقة الثَّانوي

- يحوز للبنك يمحض تقديره إصدار بطاقة ثانوية بناء على طلب كتابى يقدمه دامل البطاقة الرئيسي، ليتم استخدامها من يحوز للبنك يمحض تقديره إصدار المساقطة على المستقد أن المساقطة المساقطة المساقطة المساقطة المستقد المستقد قبل على التجو الذي يراه البنك اساس من وقدات الى الحرب ، كفامل طاقة إضافيه ، ويكون إمال بطاقة الرئيسي مسوؤات عن جميع المبالغ والأسائر التي يتعملها البنك والتي تنشأ من استخدام البطاقة الإضافية من قبل دامل البطاقة الثانوي عن جميع المبالغ والخسائر التي يتعملها النبك والتي تنشأ من استخدام البطاقة الإضافية من قبل دامل البطاقة الثانوي المبالغ/الخسائر من حساب البطاقة.
- سيحة مساسرة المحقوق الصلاحيات اللخرى المنصوص عليها بموجب هذه الشيوط واللحكام، يحوز للبتك إلغاء البطاقة الإضافية من أي وقت بناء على طلب حاصل البطاقة الرئيسي مع مروزة إنماق البطاقة الإضافية بطلب الإلغاء ولك دون التاتير على مسؤولية خاصل البطاقة الرئيسي منهما يتعلق ياية معاملة تحت من قبل الحاص البطاقة الأنتوي ميل الغات

- إذا اخترا حاصاً خامل البطاقة الرئيس في الخدمة بهنوم البنك تخدمة الخصم المباشر يقوم البنك بعد التحقق من هويته بعمل الترتيبات اللازمة لإدراج خامل البطاقة الرئيسي في الخدمة بهنوم البنك تخدك عنها الترتيب الازم الخدماء بمبلغ يحدده دامل البطاقة من دساية الجاري أو حساب التوفير الخاص به لذي البنك بشرط أن يكون مثال رضيد كافن في الحساب
- يقوم البناف من من المنطق المنطقة على المنطقة المنطقة المنطقة المنطقة المنطقة المنطقة المنطقة المنطقة المنطقة ا يقوم البناف الأفصم فورًا إذًا تم دفع المبلغ المستوق في أي يوم بعد صدور كشف الحساب.
 - إذا دفع حامل البطاقة جزءًا من المبلغ المستحق عليه فإن ذلك لا يسقطُ حق البنك في خصم باقي المبلغ المس
- يكون تأمل البطاقة مسؤولًا عن رُسوم الخدّمات المناسبة المشمولة في البند ً 5 من ُهذه الشروطُ والاحكام إذا لم يتمكن البنك من الخصم نتيجة لعدم استقرار الحساب أو عدم وجود رصيد كافي.
- يستمر تشغيل خدمة الخصم المباشُر لحين استلام البنيك أشعارًا كتابيًا من قبل حامل البطاقة بإنهاء الخدمة بشرط أن يستلم البنك الإشعار قبل 20 يومًا من تاريخ الاستحقاق الذي يظهر في كشف حساب البطاقة الائتمانية الذخير.
- 8. تعلية، والغاء البطاقة . تظل البطاقة / البطاقات مملوكة ملكية تامة للبنك في جميع الأوقات. ولذلك يجب عند الطلب إعادة جميع البطاقات الصالحة للاستعمال على حساب البطاقة فورًا إلى البنك أو أي شخص آخر يتصرف بالنيابة عن البنك.
- يست مستحس عس مسب بيست سور بين سبت و ري سون مر ينطرة على المراقع من البينية عن البليت. يحود اللبنك في أي وقت تعليق أو الغاء في ها حال الطاقة على استخدام الطاقة الطبارة له بصفة مؤقتة أو دائمة دون أي أشعار وذلك من حال إنفاقه عني الوفاء بالتراماته بموجب هذه الشروط والدعام أو مرهقاتها أو بموجب أيه أتفاقيات أو الطاقة عن قبل خاملها إلى البنك ويمتنع فنوا عن استعمالها. لا يعمّي إلغاء البطاقة خاصل البطاقة من مسؤولياته والتراقاتة بدق البلك.
- وتطرفت بعب نبية. يظل الرصيد المدين لحساب حامل البطاقة قائمًا ويستمر احتساب الرسوم والتكاليف حسب المتفق عليه بين الطرفين بموجب هذه الشروط والأحكام لجين السداد التام للرصيد المدين.
- يحتفظ البنك بحق تجديد / تعديل حد الأئتمان لحساب البطاقة من وقت لآخر بعد اشعار حامل البطاقة على العنوان

. جور لحامل البطاقة إلغاء دساب البطاقة بموجب إشعار كتابي إلى البنك ولا يسري مفعول الإلغاء إلا بعد إعادة البطاقة إلى البنك وتسوية جميع مستعقات البنك على دامل البطاقة الرئيسي. ما لم يلغ دساب البطاقة، يحوز للبنك اعادة إصدار تقلقات من وقت الأخر وهنا الهذه الشروط والأدكام. يجب على دامل البطاقة الرئيسي إعادة جميع البطاقات الصادرة إليه قبل مفادرته مملكة البدرين بصفة نهائية.

- يجب على داّملٌّ البطاقة أن يبلغ البنك فوراً بأي تعديل على الاسم والعنوان المذكور في الطلب أو أي عنوان جديد وكذلك أرقام الاتصال به.
- ... كون داملــ البطاقات مسؤولين عن كافة المعاملات التي تحري على البطاقة ، بما في ذلك السحب المقدم والرسوم الناشلة عن استخدام البطاقة من قبل الغير ، اذا قام حامل البطاقة الرئيسي بمشاركة تفاصيل البطاقة بما في ذلك الرقم السري مع الغير .
- . إذا أبرم البنك بالنياية عن حامل البطاقة الرئيسس أية اتفاقية لتوفير مزايا محددة لحامل البطاقة الرئيسس مع شركات التأمين التكافلس والمؤسسات الدولية الأخرى، فإن مسؤولية توفير هذه المزايا تقع على عاتق هذه الشركات والمؤسسات.
- يتعهد حامل البطاقة بالتبرع بأي فائض من أقساط التأمين على الحياة (أن وجدت) لصالح صندوق مخاطر الاستثمار الخاص الدناء
- يتحمل حاميل البطاقة الرئيسي المسؤولية الكاملة عن جميع الخسائر وجميع الديون التي تقع على حساب بطاقته وفقًا لهذه
- يجوزُ سَحَبُ أِيةَ تُسهِيلاتَ أو مزايا أخرى تتوفر لحامل البطاقة ولا تشكل جزءًا من هذه الشروط واللحكام في أي وقت دون أشعار من النك.
- العمر من است. العمر مقدم الطلب أن البنك يستعين من وقت الآخر بخدمات أطراف آخرين (مزودي الخدمات) لإجراء بعض المعاملات مما يستوجب الوقصاح عن بعض المعلومات المتعلقة بيامل البطاقة، لذلك قان مقدم الطلب يوافق ويقوض البنك بشكل ويم ويم نسرة طرفة العربة العربة الله التعالى المتعادلة التعالى العربة التعالى العربة التعالى العربة التعالى ال
- يعلم وحرة . يعلم وقير مقدم الطلب 'لحامل الطاقة بالقبقة النبك بمشاركة نموذج الطلب الورقم /الالكتروني وأية مستندات مرفقة به مع أي طرف ثالث. يخول مقدم الطلب 'لحامل الطاقة البنك بطلب كافة المعلومات الضرورية المتعلقة يوضعه الماليي من يبنك أو جهة رسمية، كما يخول البنك بمشاركة بيناناته مع مركز البحرين للمعلومات الالتمانية ("بنفت") وأباو أية جهة رسمية أخرن وفقاً لخامة ماقون جماية البينات الشخصية .
- يحق للبّنك خصم أية مبالغ من حسابات مقدم الطلب لتغطية ضريبة القيمة المضافة، وأية ضرائب أو جبايات أخرى قـد تفرضها السلطات المختصة.
- يدتفط البنك بحقه بالغاء أ و تعديل هذه الشروط والأحكام بمحض تقدير البنك المطلق بموجب اشعار قبل 30 يوماً على الأقل على النحو الوارد في توجيهات مصرف البحرين المركزي .

- تضع احكام هذه الاتفاقية وتفسر وفقًا للقوانين المعمول بها غمي مملكة البدرين مالم تتعارض هذه القوانين مع أحكام الشريعة الإسلامية الأهراء وفقاً لما ورد في المعايير الشريعة والمكاسية التابعة لهيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية ("الوفري") وحسب عثاوي ميئة الراقياة الشريعة للبنك ، وفني حال التنازع بين القانون الوضعي واحكام الشريعة الغراء ، ففي هذه الحالة نسري احكام الشريعة الإسلامية.
- في حالة تقديم مطالبة من قبل البنك ضد دامل البطاقة أو أي نزاع ينشأ بين البنك وحامل البطاقة، يمتثل حامل البطاقة بشكل غير قابل للإلغاء للاختصاص غير الحصري لمحاكم البحرين.
- تخضع هذه الاتفاقية للتفسير والتنفيذ والفصل من أي نراع هد ينشأ عنها للمعايير الشرعية الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية, وهد تنفق الطرحان على أن يكون مجلس الشريعة المركزي النابع مصرف البدين المركزي هو الغير المرحدان له بحل النزاع أو نفسير الاعام المتنفقة بالتفاقية إنا نقر إنافاء النزاع إلى الفصاد
 - في حالة التعارض بين النص العربي والنص الانجليزي، يقدم النص العربي لهذه الشروط والأحكام.

أقر بأنتي أبلغ من العمر 21 عامًا أو أكثر، وأن المعلومات المبينة في هذا الطلب دقيقية وصحيحة على حد علمي، وفي حالة تغيير القطميل التي قدمتها فانتي أو افق على أشعار بنك البرين الإسلامي كتابة بذلك. أقر بانتي استلمت من البلك الأسخة الصلية من ونهة السروط العامة والداعاً والعامة المناعاً المناصبة التي المناصبة التي المناصبة التي المناصبة التي المناصبة التي المناصبة التي المناصبة التي براه المناصبة المن

- سيدر مصنون من يعضونه عن المراقع من الصور من المراقع المراقع المراقعة والمصنون يهر المسكون يهر المسكون يهر ال كما أقر المُقلق بنك المربن الاسلامي بطاقاً بنك البدرين الاسلامي الالتمائية الخاصة بن حسب ما يراه البنك ضرورنا وفق تقديره المطلق) كشرط للموافقة على هذا الطلب، كما أفهم كذلك أنه يحق لبنك البدرين الإسلامي رفض هذا الطلب من دون إلجاء أي سبب.

Credit Cards Terms & Conditions

1. Definition

"Principal Cardholder" means the person in whose name the Card Account has been opened.

"Supplementary Cardholder" means a Cardholder nominated by the Principal Cardholder and whose Card Transactions are chargeable to the Card Account of the Principal Cardholder.

"Cardholder" means Principle Cardholder and Supplementary Cardholder.

"Bank" means Bahrain Islamic Bank B.S.C.

"Card" means the Credit Card issued by the Bank to a Cardholder.
"Card Account" means the account opened with the Bank in the name of the Principal Cardholder in accordance with the Agreement.

"Card Limit" means the maximum debit balance permitted under the Card Account as determined and notified by the Bank to the Principal Cardholder from time to time.

"Card Statement" means the monthly statement of Card Transactions due for the previous period.
"Card Transaction" means the purchase of goods, obtainment of services or cash advance by the use of the Card.

"Cash Advance" means any cash withdrawal within the Card Limit set by the Bank paid by hand delivery or by Automated Teller Machines (ATM) to the extent of the credit limit set by the Bank to the Cardholder through use of

"PIN" means a Personal Identification Number issued by the Bank to the Cardholder

"Validity Period" means the period for which the Card is valid as determined by the Bank

2. Use of the Card(s)

Only the designated Cardholder, whose name appears on the face of the Card, may use the Card. The Cardholder agrees to:

- Sign the Card immediately upon receipt.
- Either keep the PIN in a secret place away from the Card and take all the necessary precautions to prevent others from knowing it; or destroy the PIN notification after memorizing the PIN.
- III. Use the Card within the Card Credit Limit determined and notified by the Bank from time to time, any excess over the Card Limit being immediately repayable in full to the Bank; in addition to the over limit fee as mentioned in clause 5 below.
- IV. Refrain from disclosing the Card number to any unauthorized person
- Refrain from using the Carl for any illegal transaction, as defined by (a) the payment provider regulations; (b) International Authorities; (c) Laws of the Kingdom of Bahrain; or (d) contrary to Islamic Sharia'a in accordance with the Sharia'a standards issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic Financial Institutions (AAOIF) and as interpreted by the Bank's Sharia'a Board.
- VI. Not to use the Card after the period for which it is stated to be valid or after notification to him/her of its cancellation or withdrawal by the Bank or any person acting on behalf of the Bank.

3. Safeguarding the Card and PIN

- The Cardholder must exercise all possible care to ensure the safety of the Card and will safeguard the PIN code from disclosure to any person. The Cardholder must not disclose the Card Number to any third party except in connection with a Card Transaction or when reporting the actual loss or theft of the Card.
- Connection wind a dard transaction of when reporting the actual ross of their of interact.

 If the Card is lost or stolen or damaged or if there is a reason to suspect that the PIN has become known to any unauthorized person, the Cardholder shall immediately notly the Bank's Card Centre, any branch of the Bank or yealing 17515999 (24 Hours), or by mail to be sent to P.O. Low 5240, Managa, Kingdom of Bahrain. The Bank's liability to the transactions undertaken on the Card shall be effective as of the date of the Customer's notification of the Card's loss, damage or theft, as clarified above.

4. Card Account

- The Bank will open and maintain a Card Account for each Principal Cardholder and will charge to such Card Account the amounts of all goods and services (purchases) and of cash advances obtained by use of the Card Account the amount of all goods and services (purchases) and of cash advances obtained by use of the Card Where a retailer in the course of a Card Transaction conducted by the Cardholder seeks an authorization from the Bank the amount of such Transaction will reduce the amount of the available Card limit on the Card Account. The amount of any Card Transaction in a currency other than Account currency will be converted into the Card Account original currency at the prevailing rates of exchange (as determined by the Bank) on the date when such amounts are charged to the Card Account.
- The Bank shill not be liable in any manner whatsoever for any difference that may arise between any merchant and the Cardholder concerning a Card Transaction that is the subject of payment. In case any bank, retail, outlet, ATM, point of sale or any other equipment retuses to accept the Card, the Bank shill not be responsible for such refusal. If the retail outlet refunds to the Bank the value of the service provided to the Cardholder, the Bank shall not be cardiacted to the Cardholder, the Bank shall not be cardiacted to the Cardholder.
- The Card Account will be credited with a refund in respect of a card Transaction only in the event the Bank receives verification of the refund acceptable to the Bank in its sole discretion.
- receives verification of the refund acceptable to the Bank in its sole discretion.

 In the event the Cardholder makes a claim against a third party in respect of a Card Transaction, such claim shall not be subject to an inter-pleader, defense or counterclaim against the Bank.

 The Bank will normally send monthly Card Statements/estatements for the Card Account to the Principal Cardholder to the Cardholder's address/email as it appears on the application form or any subsequent written amendment thereto. The statement's data shall be considered as accepted by the Principal Cardholder if belied to the Cardholder of the Cardholder of the statement. The Cardholder will pay within 25 days from the date of the statement any higher amount as determined by the Cardholder, the minimum sum as provided in each statement for any higher amount as determined by the Cardholder, the minimum sum will be 5% of the outstanding balance subject to a minimum amount of Birb 10.

- subject to a minimum amount of shu in.

 The Cardholder shall not be entitled to assign or otherwise transfer any rights under the card to any third party. The Bank shall not be liable to the Cardholder in the event a third party declines to honor the Card. The Principal Cardholder must pay immediately any arrears of previous payments and the amount of any Card Transaction made in breach of any Terms and Conditions of this Agreement.

 The Cardholder irrevocable authorizes the Bank to debit any other Account of the Principal Cardholder with the Bank towards recovery of any arrears of payments and/or penalties that the Bank may impose for any Card Stribect to a now, limitations in coroged by a transaction of the Principal Cardholder with the Bank towards recovery of any arrears of payments and/or penalties that the Bank may impose for any Card
- Transaction made in breach of any of these Terms and Conditions. Subject to any limitations imposed by statue, all amounts due under these Terms and Conditions will be immediately payable in full on the commission of an act of Bankruptcy by, or on the death of the Principal Cardholder or, at the Bank's discretion, if there is any breach to these Terms and Conditions by the Cardholder. In case of the death or bankruptcy of the Principal Cardholder the obligations of the Principal Cardholder will remain in full force and effect until such time as they are duly satisfied.

 Any payment to the Bank will take effect only when received at the address notified by the Bank and Credited to the Card Account and will be applied by the Bank they are supported by the Bank towards: (f) payment of late payment amounts and any other fees; (2) towards payment of all cash advances shown in the least and any previous statement; (3) towards payment of all purchases shown in any previous statement; (3) towards payment of all purchases shown in any previous statement; (3) towards payment of any cash advances made and debited to the Card Account but not then shown in any statement.
- These advocames in the Cat of Account of Account of the Cat of Account of Acc

5. Fees and Charges

The Cardholder must on a monthly basis pay a fixed Service fee as stated below of the outstanding balance after deduction of poyments and the Bank has the right to either waive a percentage of the entire monthly Service fee amount depending upon the Cardholder's compliance with making payment of the outstanding amounts owed by him in whole or in part on or before the due date fixed at 25 days with effect from the Statement of Accounts' date.

Gold : BD 1.080 per annum | BD 90 per month Titanium : BD 2,040 per annum | BD 170 per month : BD 3,060 per annum | BD 255 per month Platinum Black & Signature : BD 6,000 per annum | BD 500 per month Infinite : BD 14,500 per annum | BD 1,200 per month

The maximum card limits are determined in accordance with the card's type, and the services and features provided to the Cardholder, which is as per the following chart:

Card Type	Maximum Limit
Classic/Gold	BD5,000
Titanium	BD10,000
Platinum	BD15,000
Signature & Black	BD30,000
Infinite	BD75,000

b. Cash Withdrawal Fee

- On any Cash Advance (branch counters and ATM's of Bahrain Islamic Bank are not permitted and cannot be used) the Cardholder must pay a handling fee of 4% flat of the cash amount withdrawn subject to a minimum fee of BHD4.
- The total amount of Card Transactions per month shall be reflected in the Card Statement, including the fees, and shall be reduced from the available Card Limit.
- The Cardholder must pay a minimum of 5% of the total outstanding amount subject to a minimum amount of BHDIO.
- The Bank reserves the right to vary all of above charges, percentages or other fixed fees from time to time at its sole discretion. The Bank shall notify the Cardholder of any amendment on his/her mentioned address in writing



- or by displaying a notice at the branch where the Card Account is maintained.
- A flat fee of BDS will be charged if Cardholders use the Card in excess of their granted Credit Limit.

 A flat late payment fee of BDS cassigned for charity purposes) will be charged to the Card Account if the minimum sum due is not received by the Bank on or before the due date.

6. Supplementary Cardholder

- pplementary Cardholder

 The Bank may, at its discretion, issue a Supplementary Card at the written request of the Principal Cardholder for the use by any member of the Principal Cardholder immediate family exceeding 15 years old of age, who are; (father, mother, husband, wife, son or daughter) and/or any other beneficiary of the card, as approved by the Bank from time to time, as an Additional Cardholder. The Principal Cardholder shall be liable for all amounts arising from or losses incurred by the Bank in connection with the use of the Card Account by the Supplementary Cardholder (including any use in breach of these Terms and Conditions which the Bank shall be under no responsibility to prevent) which amounts/losses sustained may be debited to the Card Account.

 In addition to its other rights and powers under this Agreement, the Bank may cancel an Additional Card at any time at the written request of the Principal Cardholder, accompanied by the return of that Card to the Bank wood affecting the Cardholder and the Cardho

- Should the Principal Cardholder request to be enrolled in the Direct Debit Service and after verification of the Direct Debit form, the Bank shall arrange to enroll the Principal Cardholder in the Service. The Bank shall arrange to debit to the Cardholder's savings or current account any amounts requested by the Customer provided that there are sufficient funds in the account.
- The Bank will execute the Direct Debit Service 10 days after the statement date up to the due date and will cease should the minimum amount due be settled on any day after the statement date.
- If the Cardholder pays a part of the amount due from him, this shall not forfeit the right of the Bank to debit the remaining amount due.
- remaining amount due.

 The Cardholder shall be responsible for the appropriate service charges indicated in Clause 5 of these Terms and Conditions if the Bank is unable to debit the amount due to instability of the account or should there be insufficient funds in the Account.
- The Direct Debit Service will continue to be operational by the Bank unless a written instructions is received to terminate the service, 20 days prior to the due date appearing on the current credit card statement.

8. Suspension and Cancellation of the Card

- suspension and Cancellation of the Card
 The Card(s) remain(s) the property of the Bank at all times. On request, all and any Card(s) issued for use on the
 Card Account must be returned immediately to the Bank or any other person acting for the Bank. The Bank may at any time suspend or cancel the right of the Cardholder to use the card that is issued to him/her
 on temporary or permanent basis without any notice, if he/she fails to satisfy his/her obligations under these
 Terms and Conditions or any attachments thereto or under any other Agreements or amendments, and/or if
 he/she defaults in the payment of the amounts as they fall due. Accordingly, these Terms and Conditions shall be automatically terminated and the Cardholder shall hand over the card to the Bank and refrain absolutely and
 immediately from using the card. Such cancellation shall not absolve the Cardholder from his/her liabilities and
 obligations towards the Bank.
- The dabit balance of the account of the Cardholder shall continue in force and fees and charges shall accrue as agreed between the two parties herein until the dabit balance of the Card Account is finally settled. In the event of death, bankruptcy or default of the Principal Cardholder, the Bank may ju addition to any other remedies it may decide, take such steps as are necessary to restrict any right of use of the Card including withdrawal of the Card(s).
- The Bank reserves the right to renew/vary the Card Limit of the Card Account from time to time upon notifying the Cardholder at his/her registered address.

The Principal Cardholder may terminate the Card Account by a written notice to the Bank but such Termination shall only be in effect upon the return of the Card to the Bank and the full settlements of all liabilities of the Principal Cardholder to the Bank.

Until such Termination, the Bank may reissue Cards from time to time for use in accordance with these Terms and Conditions. Prior to leaving the Kingdom of Bahrain permanently, the Principal Cardholder shall return to the Bank all Card(s) issued by the Bank to Cardholder(s).

- The Bank will not be liable if it is unable to perform its obligations under these Terms and Conditions due (directly or indirectly) to the failure of any machine, data processing system, transmission, link industrial dispute or any reason beyond the Bank's control.

 If the Bank is unable to produce or send a statement, the Principal Cardholder's liability for total outstands shall continue and for the purpose of calculating any fees or charges and establishing the date on which payment is due, the Bank may select a set date in each month as the statement's date, it is the Cardholder's responsibility to check with the Bank on the relevant set date each month in freyshe is not in receipt of the monthly statement for the amount payable and as to the deadline within which such remittance is to be effected.
- The Bank should be notified immediately of any change made to the Cardholder's name, contact number and address.
- The Cardholders may request the complaint guideline from any of the Bank's offices in the event of any unsatisfactory services.

 The Cardholders will be liable for all card transactions, cash advance and charges to the card by others if he/she shares the card's details including the PIN with others.
- If the Bank, on behalf of the Principal Cardholder, enters into any Agreement with Takaful insurance companies and other international institutions for the procurement of certain benefits to the Principal Cardholder, it will be the sole responsibility of such companies and institutions to execute those benefits.
- The Cardholder undertakes to donate any surplus in the life insurance premium (if applicable) to the Bank's Investment Risk Fund.
- The Principal Cardholder accepts full liability for all losses incurred and for all debits to his or her Card Account in accordance with these Terms and Conditions. Any other facilities or benefits made available to Cardholders as such as and not forming part of these Terms and Conditions may be withdrawn at any time without notice by the Bank.
- The Cardholder acknowledges that from time to time the Bank uses services of third parties (service providers) for processing certain transactions which entails transmitting certain customer's information to this purpose, the applicant hereby irrevocably and unconditionally authorizes and provides his/her full consent to the Bank to transmit his/her information to such service providers."
- Corsent to the Bank to drainstin high rel miormation to such service providers.

 The Applicant /Cardholder acknowledges the Bank's right to share the paper/digital application form and the related documents with any party as deemed appropriate. The Applicant /Cardholder further authorizes the Bank to enquire any necessary information related to his/her financial position from any bank/ official authority, and share his/her information with Benefit and/or any other authority as per the Personal Data Protection Law.
- The bank may grant the Cardholder from time to time, and subject to its absolute discretion, additional privileges and services to those provided in these Terms and Conditions, such are to be utilized by the Cardholder prior to the card's cancellation, otherwise, the Cardholder is deemed to have waived these privileges and benefits.
- The Bank has the right to deduct any amounts from the applicant's accounts to cover VAT, and any other taxes or levies that may be imposed by the competent authorities.
- The Bank reserves the right to cancel or amend these terms and conditions at any time as per the Bank's sole discretion by giving a minimum of 30 days' notice. Any amendments to the terms and conditions will be notified to the customer as deemed appropriate by the Bank in line with the CBB quidelines.

- These Terms and Conditions shall be governed by, and constructed in accordance with, the applicable laws of the Kingdom of Bahrain and in accordance with the Sharia's standards issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic Financial Institutions (AAOIF), if a conflict arises between the applicable laws and the sharia Principles, the latter shall prevail.

 In the case of either a claim by the Bank against the Cardholder or a dispute between the Bank and the Cardholder, the Cardholder agrees to irrevocably submit to the non-exclusive jurisdiction of the courts of The interpretation implementation and difficulties for a construction of the courts of The interpretation implementation and difficulties for a construction.
- the Kingdom of Bahrain.

 The interpretation, implementation and adjudication of any dispute that may arise in relation to these Terms and Conditions shall be subject to the Sharia'a standards issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic Financial Institutions (AAOIF) and as interpreted by the Bank's Sharia'a Board of the porties further agree that the Central Sharia Board of the Central Bank of Bahrain with the the authorized Conditions, if it has been determined for refer the dispute to the competent court.

 Ideclare that I am over 21 years of age, and that the information stated in the application is true and correct to the best of my knowledge, and in the event that the details I have submitted change. I agree to notify BisB in writing of such change. I declare that I have received a copy of BisB General Terms and Conditions relating to the BisB cards which have read, understood and accept any changes to the terms and conditions therefore deemed appropriate by the arm of the propriate that the control of the propriate that

I understand that BisB reserves the right to require a guarantee acceptable to them or cash margin (which shall be held as collateral and will be used towards settlement of my Card Account(s) as BisB may deem necessary as a condition of approving this application. I further understand that BisB has the right to decline this application without giving any reason.